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Protokół Nr 13/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 24 listopada 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 
Białogard na lata 2021-2023 – druk A, 

b) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 – 
druk B, 

c) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk C, 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie – druk D, 

e)  w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk E, 
f)  w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty – druk F, 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   

– druk H. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.                            
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz 
Smoliński. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 
głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 
Białogard na lata 2021-2023 – druk A, 
Przedstawił: Rafał Słowik Prezes RWiK Sp. z o.o. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
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J.Leszczyk – pytał czy taryfy na wodę są już ustalone? 
Prezes – odpowiedział, że 15 grudnia 2020 r. wystąpią z wnioskiem o nowe taryfy. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 – 
druk B, 
Przedstawiła: Monika Szczensnowicz Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej 

i Promocji 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o aktywną współpracę Miasta z Miejską Radą Działalności Pożytku 

Publicznego? 
Naczelnik – odpowiedziała, że będzie. 
J.Leszczyk – stwierdził, że w  ubiegłym roku to sygnalizował i prosił, aby taka Rada powstała. 

Ponadto Radny prosił, aby ogródki działkowe były w małych grantach. 
Naczelnik – odpowiedziała, że finansowanie ogródków jest, bo otrzymują dotację na 

podstawie ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych. 
M.Kopczyński – pytał czy można procedować coś co nie istnieje? 
Naczelnik – odpowiedziała, że zapisy programu nie są obligatoryjne a fakultatywne. Nie 

zobowiązuje nas, aby to powstało. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk C, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy w projekcie dot. Parku Mroczkiewicza były uwzględnione dwa 

drzewa nie wycięte i hydrant, który trzeba przenieść? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że drzewo na mapie nanosi się jako punkt i byłoby duże 

ryzyko, gdyby zostały. Natomiast nie kojarzy hydrantu, może chodzi o podziemny do 
przełożenia.  

M.Kopczyński – powiedział, że przy zjeździe jest hydrant. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że projekt jest z 2016 roku. 
   

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 
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d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie – druk D, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał jaki jest numer na ul. Chocimskiej przy składzie opału? 
Sekretarz – odpowiedział, że w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami są nadawane numery 

i tam można sprawdzić. 
   

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
e)  w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk E, 

Przedstawiła: Karolina Siwek Zastępca Burmistrza  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy wpłyną uchwały od innych opłat? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie planują. 
J.Leszczyk – powiedział, że lepiej podnieść wszystkim a jak będzie trudna sytuacja finansowa 

to  można umorzyć. Radny prosił, aby nie różnicować zakładu opieki zdrowotnej. Radny 
zgłosił poprawkę, aby w pkt 2d kwotę 5,06 zł zmniejszyć do kwoty 5,00 zł. 

M.Siwek – pytał ile zastosowano umorzeń? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że wnioskodawca musi wykazać swoją stratę oraz, że to mu 

pomoże stanąć na nogi. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę radnego J.Leszczyka, aby w pkt 2d kwotę 

5,06 zł zmniejszyć do kwoty 5,00 zł. 
Przegłosowano:  za-1, przeciw-0, wstrzymało się-3. Poprawka przeszła. 
 
  Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały z poprawką. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
f)  w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty – druk F, 

Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – powiedział, że tutaj chodzi o zwrot całości bonifikaty a w tamtym przypadku 

chodziło o część. 
M.Kopczyński - stwierdził, że tam było konkretne działanie. Uzasadnienie było przedstawione 

osobiście a teraz nikogo nie ma. Radny powiedział, że w związku z brakiem działań 
zainteresowanych wstrzyma się od głosu. 
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Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie w/w projektu uchwały głosując: 
za-0, przeciw-0, wstrzymało się-4. 

 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 

Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał jakie samorządy i w jakiej kwocie wspierają szpital? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że Karlino, Tychowo i Gmina Białogard płacą w stosunku do 

mieszkańców. 
Sekretarz – powiedział, że pismo Prezesa dot. dofinansowania szpitala jest na kwotę 91 tys. zł. 
   

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   

– druk H. 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – dodała, że firma ATF z Mirosławca wystąpiła z kwotą 4 mln 600 tys. zł za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Przy tej ofercie stawka by się zbliżyła do 30 zł od 
mieszkańca.  

M.Kopczyński – pytał skąd ten okres a nie czteroletni? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że przedsiębiorca narzekał, że ma ceny nierealne do 

obecnych cen. 
M.Kopczyński – pytał kiedy było spotkanie z naszym przedsiębiorcą? Proponowany skok 

z 2 mln 400 tys. zł na 4 mln 600 tys. zł to rewolucja. Radny pytał czy była możliwość 
wynegocjowania innej kwoty? Radny uważał, że Komisja Budżetu i Finansów powinna się 
spotkać z tym przedsiębiorcą. 

Sekretarz – powiedział, że przedłużanie terminu powodowałoby wzrost stawek. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że nikt się nie spodziewał stawki minimalnej opłaty za taką 

kwotę. Dotychczasowy przedsiębiorca nie chciał umowy rocznej. 
 
  Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 
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 Ad 3  

W sprawach różnych głos zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o informacje na Facebooku m.in. dot. dyplomu? 
Sekretarz – poinformował, że Biuletyn Informacji Miasta jest raz na kwartał. 
M.Kopczyński  - stwierdził, że jak mamy jakąś informację to dobrze byłoby poinformować 

zainteresowane osoby, że coś się wydarzyło.  
Sekretarz – odpowiedział, że realizujemy tak, bo informacje w wiadomościach prywatnych są 

publikowane np. TOP-TOYS, AKS. Natomiast na facebooku Miasto Białogard można umieścić 
materiał albo link do strony, gdzie zostało opublikowane.   

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1540 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

            Wiceprzewodniczący Komisji 

                  /-/  Mariusz Smoliński 


